

The CASCADES CLUB is now accepting 150 squash members for their proposed two new international courts to be opened for play early in 1978. This expansion of club facilities will be financed by money raised through this membership drive and will be constructed by the members to keep the costs to a minimum.

It is proposed to continue this drive until 15 SEPT. with the monies held in trust for squash club use only. Once \$15,000 has been raised, the construction will begin as soon as possible. If this goal is not reached the money will be refunded.

Please note that LIFE memberships are limited to the first fifty. LIFE members will have their money refunded, less \$100 per year, should they become physically unable to play squash or are transferred outside the National Capital Region. Children who are included in FAMILY memberships will become associate members and will have restricted hours of playing time (adults first).

The membership date commences only when the courts are open for play but this OFFER is valid only until 15 SEPT. and will not be repeated. As soon as the membership drive is completed the annual fees will be raised to \$150 and there will be NO further long term options. Don't delay - send your application soon!

cascades club
squash membership application



CHOICE	SINGLE	FAMILY
LIFE	\$500 <input type="checkbox"/>	\$850 <input type="checkbox"/>
5 YRS	\$300 <input type="checkbox"/>	\$550 <input type="checkbox"/>
1 YR	\$100 <input type="checkbox"/>	\$175 <input type="checkbox"/>
STUDENT	\$ 75 <input type="checkbox"/>	

Please indicate the membership required, make cheques payable to the CASCADES SQUASH CLUB TRUST FUND, and return to Alan Hopkins, RR3, Wakefield, Que. 8271438

Name _____ Address _____ Telephone _____ date _____

Le CLUB CASCADES peut maintenant accueillir 150 membres intéressés à pratiquer le squash. Nous voulons construire 2 courts internationaux qui seront disponibles dès le début de l'année 1978.

Cette campagne de recrutement a pour but premier de financer ce nouveau projet. Les courts seront construits par nos membres ce qui permettra de réduire les coûts. L'objectif de la campagne est de réunir \$15,000 d'ici le 15 SEPT. Cet argent ne servira qu'au club de squash. La construction débutera dès l'objectif sera atteint. S'il ne l'est pas, votre argent vous sera remboursé.

S.V.P. notez que les inscriptions à VIE seront limitées aux premiers cinquantes et la cotisation d'un membre à VIE qui deviendra incapable de jouer ou qui doit de manager en dehors de la Région de la Capitale nationale sera remboursé moins \$100 par année. Les enfants seront inclus dans l'inscription FAMILIALE et deviendront des membres associés mais devront jouer à des heures restreintes (priorité aux adultes).

Votre inscription sera en vigueur à l'ouverture des courts mais dès le 15 SEPT, nous nous proposons d'élever la cotisation à \$150 par année et d'annuler les inscriptions à VIE et de 5 ANS. C'est une occasion unique de profiter d'une aubaine. Donc ne tardez pas à nous faire parvenir votre formulaire d'inscription dès aujourd'hui!

club cascades

formulaire d'inscription du squash



squash

CHOIX DE	UNE PERSONNE	FAMILLE
VIE	\$500 <input type="checkbox"/>	\$850 <input type="checkbox"/>
5 ANS	\$300 <input type="checkbox"/>	\$550 <input type="checkbox"/>
1 ANS	\$100 <input type="checkbox"/>	\$175 <input type="checkbox"/>
ETUDIANT	\$ 75 <input type="checkbox"/>	

S.V.P. indiquez l'inscription que vous désirez, envoyer votre cheque à CASCADES SQUASH CLUB TRUST FUND, et les retourner à Alan Hopkins, RR3, Wakefield, 827-1438

 Nom Adresse Téléphone date